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Protokoll fört vid styrelsemöte med Öja FF   848000–1935 

20240912  på Björkvallen 

 

Närvarande:  

Ord.styrelseledamöter:  Peter Hansen, , Pär Strand, Maria Lundin, 

  Conny Brandt, Jim Ewaldh, Marlene Svensson och  

Suppleanter  Thomas Körner 

Repr. från Idrottsplatskommittén:  

 

§ 194 Ordförande hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Mötet öppnas Dagordningen, som gått ut samtidigt med kallelsen godkändes. 

Föregående mötesprotokoll genomgicks.  

 Varefter protokollet godkändes och justerades. 

§ 195 

Att justera Att justera dagens protokoll utsågs Conny Brandt 

 

§ 196   

Seniorkommitén 

A-laget                            Förlustnollan fortsatt kvar, men killarna fortsätter utvecklas och tränar på tillsammans med alla 

09:or 

                                          

                                        

§ 197    

Ungdomskommittén 

Läget i lagen                   Börjar närma sig årets sista matcher. Kompiscupen 15/9 16 lag anmälda (härligt) 

                                         Sparbanken Skåne bjuder på Korv under Kompiscupen 

                                         Dags att besluta tider gällande konstgrästider samt anmäla till eventuella cuper i vinter. 

                                         Vet ni någon som är sugen på att ta sig an Pojkar födda 2012 så kom gärna med förslag 

                                         då Johannes & Maria väljer att inte fortsätta som tränare men kommer vara kvar i laget men                  

                                         i andra roller  

                                          

 

Blåställsmöte                   Inget att rapportera för tillfället 

                                           

 

 

§ 198               

Belastningsregistret Här kan ni anmäla digitalt så får man snabbt besked i Kivra  
 
https://polisen.se/tjanster-tillstand/belastningsregistret/barn-annan-verksamhet/ 

 
 

§ 199 

Loppmarknad               Förra loppisen drog in nästan 30 000 kr nytt rekord. Fler saker önskas så vet ni någon 

                                        som skall flytta eller behöver bli av med saker så hör av er på info@ojaff.nu 

                                        Nästa loppis 28/9  

                                         

                                       

 

§. 200  

Idrottsplatsen               Sugen på att hjälpa till att ”stänga” Björkvallen för säsongen så kör vi Fixardag 20/10 kl 8.30 

                                       ju fler vi är desto fortare år det , det bjuds på frukost. 

                                       Jim Ewaldh & Mikael Erlandsson har bestämt om vädret tillåter att försöka bli klar med                       
                                    plåtningen 5/10 på verkstadsbyggnaden. 

                                        Ystad Målaren målat klar biljettkuren samt fönsterna på Klubbvillan (bra jobbat)                             

                                        Bladlusen behöver eventuellt ny dörr 

  

 

§ 201   

Ekonomiska läget.        Aktivitetsstöd både kommunalt/statligt inkommit med ca 70 000 kr 
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Panta mera                   Conny fått ihop säckar som gav ca 7000 kr  

Joyna              5 st lotter sålda fram till dagsdatum 

                                        

Kiosken              Ny korv i sortimentet som heter Sremska alla som prövat den har tyckt den var jättegod  

                                       

Bil-Bingo                       2 st gånger kvar med jackpott sista gången. Tack alla som ställt upp i år, inbringat nästan  

                                       177 000 kr hittils  

United Deals                 84 st registrerat sitt kort. Registrera ditt betalkort & sedan får klubben kickback på det du köper 

samt även du som handlar får fin rabatt (win-win) 

Bingolotto/ 

Julkalendrar                 Är beställt både julkalendrar samt bingolotter till uppesittarkvällen  

 

§ 202 

RF-Sisu                         Klubbkollen bestämt att vi fokuserar på i första läget på ”ledare”.  

                                       Inbjudan skickad till samtliga ledare samt styrelse & vi träffas på Björkvallen för genomgång 

                                       21/10 kl 18.30. Vi bjuder på Räkmacka 

Lärgrupper                  Fortsätter vi med att rapportera in 

 

 

 

§ 203    

Övrigt.                            Budgetmöte för 2025 planerat till 25/9 

                                        Supporterlotteriet dragning 9/10 

 

 

Då inget mer var att förhandla, tackade ordförande för ordet och förklarade mötet avslutat. 

 

§ 170   

Nästa styrelsemöte. Nästa möte blir den 9/10 på Björkvallen kl.18,30 

                                        Planerad styrelsemöte 2024:  21/11 

 

St.Herrestad    Justeras: 

Vid protokollet: 

 

 

 

Jim Ewaldh                                                                                    Conny Brandt 

 

 

 

      

      

 

     

 


